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JI]DETUL BtrIOR
CONSILIUL LOCAL AL COMTJNEI SANIOB
Nr.1048/13.05.2019

PROCES-VERBAL

Incheiat azi 13.05.2019 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob,
stabilita qi convocatd prin dispozitia primarului nr.45107.05.2019 , sedinta care a avut loc la
sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 1 1.00.

Laprezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zalyko
Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefun-Alexandru, Buzas loan-Nicolaie, Erdei
Danut-Eugen, Torok lanos, Ungur Andrei-Ioan, Torok Cornel-Marcel, Opre Viorel-Florian.

A absentat din motive de sdndtate un consilier: dl Laszlo Sandor.
Au participat de drept: D-ul Molnar Jouef - primur gi cl-na Mela Maria-Elena -

secretar.

S-a constatat ca sedinta este statutdr[, participind 10 consilieri Iocali din totalul de 11

consilieri in functie.

D-l Zatyko Stefan Adalbert - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea

;edinlei ;i a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei ordinare,
avAnd urmdtoarele puncte:

1. Aprobarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal al qedinfei ordinare din data de 17.04.2019.
3. Proiect de hotlr6re privind rectificarea bugetului comunei Sffniob pe anul2019.
4. Proiect de hotlrire privind constituirea Asociafiei de Dezvoltare Intercomunitari

''ASOCIATIA DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARA GAZ BARCAU
BISTRA''

5. Diverse.

Dl. Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinJd supune la vot proiectul de hotdrdre privind
aprobarea ordinii de zi. Astfel a fost adoptatl Hotararea nr.38o cu l0 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0

abtineri.

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali procesul
verbal al-sedintei ordinare din 17.04.2019 pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea
Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 10 voturi pentru, 0 impotrivd qi 0 ablineri, adoptandu-
se Hotararea nr.39.

La punctele trei din ordinea de zi, Proiect de hotlr0re privind rectificarea bugetului
comunei Sffniob pe anul2019, dlZatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinf6, arat6,c\.materialul a
fost studiat in comisia de specialitate qi nu sunt observafii sau comentarii.

dl. Preqedinte Zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hotir6re, punctul trei al ordinii
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.40, cu l0 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind constituirea Asocia{iei de
Dezvoltare Intercomunitari "ASOCIATIA DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARA
GAZ BARCAU BISTf,I.A", d-l viceprim ar prezintdraportul de specialitate qi proiectul de hotlrdre.

Dl Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedin!6, aratd cd materialul a fost studiat in comisie,

1



Dl primar, in completare, arati c[ pasul urmdtor va fi intocmirea studiului de fezabilitate, care
va reprezenta o situalie la nivelul comunei. Din discu{iile avute in qedinfa cu primarii, s-a constat cI vor fi
cheltuieli de racordare intre 8000 gi 10000 lei/gospodirie, ceea ce putem si ne dlm seama c[ nu multe
gospod[rii igi vor permite aceste sume.

, Dl Zatyko Stefan-Adalbert, aratd c[ oricare vor fi cheltuielile, noi trebuie s[ ne implic6m qi sI
facem demersurile necesare.

Alte discu{ii nu au mai fost.
dl. Preqedinte Zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hotlrdre, punctul patru al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.4l,cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse:
Dl Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfi, invitd la inscriere la discufii.
Dl Opre Viorel-Florian, aratl cI la qedinfa extraordinarl el gi-a fbcut datoria gi s-a prezentat, chiar

dac[ era neretribuitd gi nu infelege care a fost cauza neprezentdrii celorlalti consilieii. Astfel, propune ca
fiecare consilier s6-gi doneze indemniza{ia la bugetul local, pentru a putea fi investili in ceva.

Dl Zatyko Stefan Adalbert, gtiind cd exist[ depus proiect pentru reabilitarea Cdminelor Culturale din
ciuhoi qi cenalog, intreabi pe dl primar care este situalia proiectului.

Dl primar atati cd. s6ptdm6na trecutl a fost la AFIR gi chiar s-a intresat despre proiectele depuse, in
special cel pentru asfaltarea drumurilor, dar, din pdcate rispunsul a fost c[ pdn6 in momentul de fali,nu s-a
migcat nimic legat de proiectele depuse. Nu se qtiu motivele.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.
D-l Zatyko Stefan-Adalbert- presedintele de sedinta:

- Declar sedinfa incheiata.
Vd mulfumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

SECRTTAR
MELA MA,YA-ELENA
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